
 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-09-15 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Anne-Maria Öhrneholm-Hägglund, Bengt Göran 
Broström (Seniorkommittén), Sandra Wängelin (Damkommittén), Lars Henriksson 
(Tävlingskommittén), Henrik Jarpner (Regel- och handikappkommittén), Marianne Spegel 
(Klubbkommittén) Neil Fossett, Sarah Fossett, Katarina Pahlin 
 
§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen. Föregående protokoll godkänns. 
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information  

- Skicket på banan är mycket gott, och vi får mycket beröm för detta. Banan har börjat 
förberedas för vintern, och greenerna är något mindre kortklippta. 

- G4G har köpt in en plattform som heter Green Queen, en plattform för kvinnor 22-49 år. 
Syftet är att främja golfen för kvinnor. Det finns över hela Sverige. Det är Sarah som 
kommer att driva arbetet med detta. 

- Arbetet med att besluta om nästa årsavgift pågår, och beräknas vara klar inom ett par 
veckor.  

- Återkoppling från Seniorkommittén att det är flera personer som är med på 
onsdagsgolfen sedan starttiden senarelades. Önskemål om att få lite fler starttider på fler 
hål till nästa år. Dialog kommer att föras mellan G4G och Seniorkommittén. 

- Det finns önskemål om att åtgärda en del av bunkrarna. G4G ger styrelsen och 
kommittéordförandena i uppdrag att återkomma med vilka bunkrar de tycker är i störst 
behov av justering.   

- Återkoppling från Regel- och Handikappkommittén angående orange tee. Det finns vissa 
rekommendationer från Svenska Golfförbundet. De kan hjälpa till med slopen. Orange 
tee kan bara spelas av damer samt nybörjare (slopas utifrån röd tee). Vi beslutar att testa 
detta under nästa år. Regel- och Handikappkommittén tillsammans med Damkommittén 
kommer att leda detta arbete. Viktigt att förstå är att om man spelar från orange tee 
innebär det att man får färre slag. Nästa år kommer det dock inte vara slope, utan vi ser 
det som en testperiod. Efter säsongen kommer en utvärdering att göras.  

 
§ 4 Ekonomi 
Inga nyheter. Allt är enligt plan ännu, det återstår inte heller så mycket på säsongen.  
 
§ 5 Status hemsida 

- Till nästa möte återkopplar Lars Öjerbäck om hur det har gått med diskussionerna 
angående G4G:s hemsida.  



- Det vore intressant att veta hur trafiken till hemsidan är. Katarina Pahlin pratar med 
Johan om detta.  
 

§ 6 Information kommittéer 
Regel- och handikappkommittén: Arne Söderberg har inte möjlighet att hålla i en regelutbildning. 
Henrik undersöker saken med golfförbundet. I övrigt har en del arbete skett på banan.  

Damkommittén: Något färre deltagare på tisdagsgolfen, vilket är förståeligt eftersom det är slutet av 
säsongen. Nästa vecka är det avslutning med middag och prisutdelning. Till nästa år kommer det 
sannolikt vara 3 som ansvarar för kommittén, istället för 4 som det är i år. Kommittén har undersökt 
om intresse finns att byta dag, men de flesta som idag spelar tisdagstävlingen tycker det är bra om 
det kan ligga kvar. 
 
Herrkommittén: Avslutning nästa vecka med Damkommittén. Frukostgolfen fortsätter in till början 
av oktober.  
 
Klubbkommittén: Förbereder oktoberfesten som ska hållas 16/10. Kommittén ordnar med blommor 
till vinnarna i de olika klasserna i KM. Prisutdelning på mötet 2/10. 
 
Seniorkommittén: Har avslutning nästa onsdag, med obligatorisk lunch. Det har varit många som har 
ätit i restaurangen efter varje veckas onsdagstävling. Man planerar just nu vinteraktiviteterna.  
 
Tävlingskommittén: Seriespelet är avslutat. D70 och H70 lag 2 vann sina respektive serier. Lars 
ordnar ett utskick till detta. Mårten Wesslén kommer att ta över det administrativa ansvaret för 
seriespelet fr o m nästa år. Mycket få deltagare till Höstslaget, men desto fler till Flaggtävlingen.  
 
Juniorkommittén: Finns ingen ny information från Svante Adelin. 
 
§ 7 Övriga frågor 

-  Enkäten som gick ut från Players First till medlemmarna kommer vi att få ta del av när 
den är klar.  

- Datum för Informationsmötet är satt till 2 oktober kl 13.  

§ 9 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet. Nästa möte är 6 oktober kl 18.30, i klubbhuset.  
 
Mötet avslutas.  
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


